



BRONZE MEDALLION FALL 2019 Includes Standard First Aid & CPR	
Child's Name	date of birth
Address	Phone Number
Parent Email address :	

Sat. Oct. 5 to Sat. Dec. 14th 9 am till noon. (Nov 16, 23 and 30th 9:00 till 2:00)

Prerequisite: Minimum 13 years of age *or* Bronze Star certification

Cost of course : \$225.00 + taxes. Includes Standard first aid + CPR and manual , Bronze Medallion Manual and work book, exam fee plus all instruction and pool time).

Bronze Medallion (18-20 hr.): teaches an understanding of the lifesaving principles embodied in the 4 components of water-rescue education - judgment, knowledge, skill and fitness. Rescuers learn tows and carries, and defence methods and releases in preparation for challenging rescues of increased risk involving conscious and unconscious victims of various types. Lifesavers develop stroke efficiency and endurance in a 500 m timed swim.

Ask about our Junior Life Guard Club and Swim Development Program Ages 8 and up.

NAV CANADA WILL NOT BE RESPONSIBLE FOR ANY MEDICAL, DENTAL OR HOSPITAL BILLS OR ANY OTHER EXPENSES CAUSED BY INJURY TO ANY PERSON PARTICIPATING IN ANY NAV CANADA RECREATION PROGRAMS. THIS BEING UNDERSTOOD, REGISTRANT AND PARENTS HEREBY AGREE AND SAVE HARMLESS AND INDEMNIFY NAV CANADA FROM CLAIMS FOR INJURIES.

Cancellations and Refund Policy:

Pool Fouling affects everyone. Any person without bowel control MUST wear a snug fitting disposable swim diaper. In the event of a pool fouling, we will make every attempt to contact parents. Should classes be cancelled as a result of a pool fouling there will be no rescheduled class. If your child is ill, please keep them at home.

Refunds: a full refund will be issued if we cancel a class for insufficient registration. A 50% refund will be given if a parent withdraws a child from a program after the second class. If a refund request is accompanied with a medical note a full refund will be issued. All refund requests must be directed to the Manager.

I have read and understand the cancellation and refund policy. _____ Parent Initials

Canadian Anti-Spam

Canada's Anti-Spam Legislation requires NAV FIT to obtain your consent before sending electronic communications to your e-mail address indicated below. Kindly provide your consent so we can stay in touch with you and send you NAV FIT related information, news, promotions and offers.

Member e-mail address: _____ @ _____
 I consen I do not consent **Member Signature:** _____



MEDAILLE DE BRONZE AUTOMNE 2019

Inclus: cours de Premier Soins et RCR

Nom de l'enfant		date of birth	
Adresse		Numéro de téléphone	
courriel du parent:			

Les samedis 5 octobre au 14 déc. 9h à 12h (16,23 et 30 novembre 9h à 14h00)

Prérequis: Minimum de 13 ans ou Certification Étoile de Bronze

PRIX: 225.\$ + taxes. Inclus le cour de Premier soin et RCR et manuel, le manuel et le cahier d'exercice medaille de bronze, le frais d'examen, toute instruction et accès à la piscine.

Médaille de bronze (de 18 à 20 h) : Inculque les principes de sauvetage faisant partie des quatre éléments de la sécurité aquatique : le jugement, les connaissances, les compétences et la condition physique. Les sauveteurs apprennent les méthodes de remorquage et de portage, de défense et de dégagement afin de se préparer à effectuer des sauvetages à risque sur diverses victimes conscientes et inconscientes. Les sauveteurs améliorent leur technique et leur endurance au moyen de sessions de nage de 500 m chronométrées.

Informez-vous au sujet de notre programme Jeunes sauveteurs et perfectionnement de natation pour 8 ans et plus.

NAV CANADA NE SERA PAS TENUE RESPONSABLE DES DÉPENSES POUR SOINS MÉDICAUX, DENTAIRES OU HOSPITALIERS, OU DE TOUTE AUTRE DÉPENSE DÉCOULANT D'UNE BLESSURE SUBIE PAR UN PARTICIPANT À TOUT PROGRAMME DE LOISIRS DE NAV CANADA. AINSI, LES PARENTS ET LES PERSONNES INSCRITES ACCEPTENT, PAR LA PRÉSENTE, D'EXONÉRER NAV CANADA CONTRE TOUTE RÉCLAMATION POUR BLESSURE.

Politique d'annulation et de remboursement :

Une piscine souillée touche tous les utilisateurs. Par conséquent, toute personne qui peut faire de l'incontinence DOIT porter une culotte de natation jetable bien ajustée. En cas de souillure de la piscine par un enfant, nous ferons tout notre possible pour rejoindre ses parents. Si un cours devait être annulé à la suite d'une souillure de la piscine, celui-ci ne serait pas reporté. Si votre enfant est malade, veuillez donc le garder à la maison. **Remboursements :** Un remboursement complet sera accordé pour un cours si le taux d'inscription n'est pas atteint. Un remboursement de 50 % sera accordé si un parent retire son enfant du programme après le deuxième cours. Toute demande de remboursement accompagnée d'une note médicale fera l'objet d'un remboursement complet. Toutes les demandes de remboursement doivent être adressées à la gestionnaire.

J'ai lu et compris la politique d'annulation et de remboursement. _____ Initiales du parent

Loi Canadienne Anti-Pourriel

En vertu de la *Loi canadienne anti-pourriel*, le NAV Fit doit obtenir votre consentement avant de vous envoyer toute communication à l'adresse de courriel indiquée ci-dessous.

Adresse de courriel du membre : _____ @ _____

J'accepte Je refuse Signature du membre : _____

